
Voor ons dorp

In deze beschouwing ga ik in op een deel van het coalitieprogramma dat voor het CDA onvoldoende 
aandacht krijgt.   

Coalitie akkoord: we gaan verantwoord om met erfgoed. Papier is geduldig. Wat betekent dit in de 
praktijk?  

Erfgoed en cultuur is het hart van Heemstede. Erfgoed bepaalt of je weet of als je ogen opent of je 
weet of je in Heemstede staat of in Zoetermeer.

De urgentie blijkt uit het feit dat Erfgoed stond niet in de woonvisie

Ook is twee jaar geleden in de procedure rondom de monumenten status van het oude postkantoor 
door de gemeente ten overstaan van de rechter uitgesproken dat art 5.3 erfgoedverordening zou 
worden herzien. Er is geen enkele indicatie dat de raad een voorstel krijgt. 

De kadernota geeft aan dat in 2023 een werkproces wordt gestart om samen met de raad, 
betrokkenen en inwoners te komen tot een nieuw of aangepast erfgoed beleid. Daar zijn we kritisch 
op. Tot nog toe niets op dit punt gehoord. De LTP staat dit punt niet opgenomen. Zonder planning is 
het effect dat in 2024 niets gebeurt. En in Q4 bespreken we de ontwerp omgevingsvisie. 

Masterplan voor heemstede: omgevingsvisie

Omgevingsvisie belangrijkste in de afgelopen 10 jaar. 

Heemstede heeft geen erfgoednota, gebouwen, stadsgezichten, straatgezichten.

Tot die tijd een beschermende Deken leggen over bepaalde delen van Heemstede

Wat is er sinds het coalitie akkoord gedaan om het erfgoed beleid vast te stellen. 

Op welke manier is in deze kadernota geborgd dat er een efgoednota komt

Afhankelijk van de antwoorden dienen wij op dit punt een motie/amendement in. 

In het verlengde merken wij op dat de punten in de kadernota niet als verrassing komen, de punten 
maken onderdeel uit van het coalitie akkoord of zijn door commissie of raad besproken. Met 
uitzondering van de post voor gebiedsontwikkeling van het havenkwartier. Het is onduidelijk waarom 
naast de omgevingsvisie, die nog niet is vastgesteld, een traject wordt gestart voor 
gebiedsontwikkeling Havenkwartier twv €   zonder overleg met de raad. Het CDA wil eerst dit gesprek 
voeren met het college voor geld wordt gereserveerd. Dat mogelijk terugkomt via een nog niet 
bestaande anterieure overeenkomst met een nog onbekende onbekende ontwikkelaar.

Het CDA dient samen met HBB een amendement in om de kadernota op dit onderdeel aan te 
herzien. 

Dank voor uw aandacht. 

CDA Heemstede


